

Love One Another 彼此相爱

1 Peter 彼得前书 1:22-25

- I. Transforming Truth 真理改变的大能
- II. Authentic Love 真神之爱
- III. Enduring Word 长存的道

Psalm 诗篇 15:1-3

- I. Questions 提问
 - A. How can we love one another these days?
我们如何才能彼此相爱?
 - B. When was the last time you told a person in the church that you love them?
你上次告诉弟兄姐妹你爱他们是什么时候?
 - C. Why does Peter connect the enduring Word of God to loving our Christian Brothers?
为什么彼得把神长存的道和彼此相爱联系在一切?
- II. Applications 应用
 - A. Look for ways to cultivate love between you and your fellow believers.
寻找办法培养自己与弟兄姐妹之间的爱
 - 1. Share a meal
一同吃饭
 - 2. Study Scripture together
一起查经
 - 3. Write letters, emails, text messages, make phone calls, etc.
通过信件, 邮件, 短信, 微信, 电话等
 - 4. Discuss important life issues (theology, love, life and death, even politics!)
讨论生命中重要的事情 (神学, 爱情, 生活, 死亡, 甚至政治!)
 - 5. Always make your common ground The Word Of God.
总要以神的道为共同的基础。
 - B. The Bible is the enduring life giving Word of God. Study it and how it affects all of your life.
圣经是神活泼长存的道。详细查考神的道以及这如何影响你的生活。
 - 1. Trust the Bible and its solutions to our problems
相信圣经里有我们问题的解决方法
 - 2. Memorize Scripture verses
背诵圣经
 - 3. Meditate on what you read.
默想圣经

a) Take a walk and think about a specific doctrine. For example, “The Love of God the Father towards God the Son” or “The Inspiration of the Holy Spirit in the making of the Bible”.

好好思想教义，如：圣父与圣子之间的爱 或者 圣灵默示写成圣经。

b) Pick a short complete verse and think about it carefully and slowly.

选择一小段经文仔细思考默想。

(1) What does it teach me about God?

这段如何教导我有关神的事情

(2) What does it teach me about God's people?

这段如何教导我有关神的百姓

(3) What does it tell me to do?

这段教导我当如何去行？